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Plats och tid Gemaket 09:00-10:30 

  

   
Deltagare Tina Teljstedt (KD) ordförande 

Anders Åkerlind (M)  

Kerstin Ahlin (S) 

Anders Eklund (PRO Kungsängen) 

Yvonne Husén (PRO Kungsängen) 

AnnMarie Fridh (PRO Bro) 

Christer Norberg (PRO Bro) 

Gerd Gustafsson (SPF Vikingarna) 

Ulla Björklund (SPF Vikingarna) 
Anne Reiman (Kalevas Seniorer) 
Anne Koukkari (Kalevas Seniorer) 
 

  

Övriga deltagare Lindamari Nilsson, Sekreterare 

Mitra Ghannad, Socialchef 

Mirjam Brocknäs, t.f. Avdelningschef Äldre- och omsorgsavdelningen 

Mustafa Latif, projektledare Äldrevänlig kommun 

 



 
 
 

 PROTOKOLL 2 (5)  

 
Kansliavdelningen 

Sammanträdesdatum 

2023-09-12 
 

 
 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
  

 

 

 

§ 8 Ordförande informerar 
Tina Teljstedt, ordförande informerar om: 
Vad som har hänt under sommaren 2023 och det roliga beskedet om 
äldrevänlig kommun. 

Mustafa Latif, projektledare för äldrevänlig kommun deltar i mötet och berättar 
om projektet. Han lämnar det glädjande beskedet att Upplands-Bro kommun 
har blivit godkänd av WHO och är nu medlem i den internationella plattformen 
för äldrevänliga kommuner och städer. Dessutom har Upplands-Bro utvidgat 
sitt nätverk och är nu medlem i Nordens välfärdscenter för äldrevänliga 
kommuner. Tillsammans med WHO kommer de diskutera och främja 
anpassningar för äldrevänliga samhällen i våra nordiska länder. Se bilaga för 
mer information. 

§ 9 Socialchefen informerar 
Mitra Ghannad, socialchef informerar om: 
Pågår rekryteringar av avdelningschefer.  

Fokus ligger på tillit och kommunikation både inom kontoret och utåt.  

Alzheimerdagen och Äldremässan den 21 september 2023 i Kungsängen och 
den 3 oktober är Äldremässan i Bro. Äldremässan är nytt och vi valde att lägga 
den under eftermiddagen på samma dag som Alzheimerdagen som också är en 
halvdag. Tidigare hade vi Äldredagen där företag kunde komma dit. Men 
Äldremässan är bara verksamheterna inom kommunal och privat regi som 
ställer ut. Vi får utvärdera det tillsammans efteråt. 

Mirjam Brocknäs, t.f. avdelningschef äldre- och omsorg informerar om: 
Hemtjänsten ses över. 

§ 10 Pensionärsorganisationerna informerar 
SPF Vikningarna – Gerd Gustafsson och Ulla Björklund 

• Aktivitetsprogram är klart.  

• Information från Räddningstjänsten i hjärt-lung-räddning.  

• Skogakyrkan hyrdes för en föreläsning med Per-Erik Åberg. 

• Möte om framtidsfullmakt och vita arkivet. 

• Ny gruppaktivitet – en målargrupp. 

• PUB-kvällar anordnas. 
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• Synpunkter lämnas om att färdtjänsten inte kommer i tid.  

• Positiv feedback: Norrgården har så mycket bra aktiviteter, till exempel 
bjöds de boende på surströmming. 

PRO Kungsängen - Anders Eklund, Yvonne Husén 
• Aktiviteter fortsätter. 

• Startat en målarcirkel samt en grupp för de som har intresse för politik. 

• Längre vandringar anordnas på 5 km. 

• Föreningen fyller 45 år i år och en fest ska hållas för att fira det. 

• Träffas och lagar mat med en kock. 

• PUB-kvällar anordnas. 

• Resor till Stockholms stad. 

• På onsdagar anordnas Gå-fotboll vid Kungsängens IP med fika efteråt. 

PRO Bro – Christer Norberg 
• Aktiviteter fortsätter. Dels en resa runt i kommunen för att se sig 

omkring i kommunens natur och nybyggda områden. 

• Synpunkter lämnas över förändringen av KPR:s reglemente och 
kommunicering med deltagarna i rådet.  

Kalevas seniorer – Anne Lantz och Anne Koukkari 
Styrelsemöten sker en gång i månaden. 

Aktiviteterna fortsätter och de har fortfarande Karaoke-kvällar. 

Mat-torsdagar anordnas matlagning i gemenskap. De bakar mycket också och 
då mest finska bakverk och rätter. Flera finska föreningar i Stockholmsområdet 
har fått reda på detta och köper gärna bakverken. Det är viktigt med den finska 
maten för de äldre vilket väcker fina minnen. 

Planerad SPA-resa till Grisslehamn, med ca 114 deltagare från Sveriges alla 
finska föreningar. 

Finlands nationaldag den 6 december kommer firas i en kyrka i Bålsta. 

Julbord kommer att ordnas med finska maträtter. 

 

§ 11 Frågor från pensionärsorganisationerna  
1. Vad händer med Allaktivitetshuset? Det finns önskemål om ett eget 

hus för pensionärsföreningarna och de äldre att kunna träffas för 
aktiviteter. 
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- Kommunen gör en lokalbehovsanalys som är i ett mycket tidigt skede 
och kommer inte bli klar i år. Lokalfrågan är svår och det är stor 
efterfrågan. 

2. Planering av framtida Boenden? 

- Det finns inget planerat boende inom äldreomsorgen i närtid. 

3. Hur ser volontärverksamheten ut i kommun och hur många 
volontärer finns det? 

- Det finns 32 volontärer i dagsläget.  
- Ny satsning är - språkstöd för medarbetare i hemtjänst och 
äldreboende.  
- Ett sätt att motverka ålderismen och använda äldre kunskap som en 
resurs, ta vara på all erfarenhet som de äldre besitter.  
- Det kommer vara 10 träffar innan året är slut och tillfällena kommer 
att innehålla olika teman. Allt från svenska högtider, samtalsämnen till 
dokumentation.  
- Utvecklingen av detta projekt blir att även volontärerna lär personalen 
tillaga enkla svenska maträtter. Volontärerna har börjat jobbar med 
enskilda individer i större utsträckning. 

4. På vilket sätt kommer jag enklast att i kontakt med verksamheten? 

- Kontakta volontärsamordnaren Anette Holm via Kontaktcenter. 

5. Hur långa väntetider är det på följande boenden: Humana, 
Hagtorp, Kungsgården och Norrgården? 

- Väntetiden varierar beroende på olika faktorer såsom omsättning av 
platser och hur många personer som står i byteskön med mera. 
- Efter att den enskilde fått bifall på beslut om boende har kommunen 
tre månader på sig att erbjuda en placering.  
- Som det ser ut nu finns det 13 personer som väntar på att få en 
placering, (statistik från den 7 september 2023). 

6. Äta mat i skolor? 

- Det finns möjlighet att besöka Hagnässkolan, Ekhammarskolan och i 
Finnstaskolan efter kl. 12:45. Det kostar just nu 45 kr men kommer att 
höjas till 60 kr. Man kan betala med Swish i matsalen och det går att 
köpa kuponger i Kontaktcenter. 

7. En träff på de olika boendena efterfrågas. 

- Förslag på tider för studiebesök skickas per mejl till deltagarna i rådet. 

§ 12 Övrigt 
- Samsas-projekt: bistånd och förebyggande. För att hitta isolerade och 

kunna ge stöd och aktiviteter. 
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- Synpunkter lämnas om att torget i Kungsängen blivit mycket finare och 
trevligare. 

- Teknikgruppen har varit väldigt bra och de äldre är otroligt nöjda. 

- Ulla Björklund från SPF Vikingarna, tipsar om att ta influensavaccin, 
covid-vaccin och eventuellt lunginflammationsvaccin. 

 

§ 13 Kommande möten 
• 6 december 2023 
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